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BIJDRAGE PAUL 
Leden van de commissie, dank voor de gelegenheid vanavond met jullie te spreken. 

Ik ben Paul Diederen, bestuurslid van de stichting Doe Mee Heerlen-Noord. 

Doe Mee Heerlen-Noord is een organisatie van bewoners van Heerlen-Noord. Wij hebben als doel 
bewonersbetrokkenheid te bevorderen bij het Toekomstplan van het Nationaal Programma Heerlen-
Noord. We zijn divers van samenstelling en afkomstig uit verschillende wijken. 

Onze ambitie is dat het Toekomstplan een succes wordt. Volgens ons lukt dit alleen, als bewoners 
zich mede-eigenaar van het Toekomstplan voelen. Onze missie is daarom ervoor te zorgen dat de 
bewoners in de verschillende buurten en wijken kunnen meedenken, meebeslissen en meedoen. 

Deze missie – zorgen dat bewoners kunnen meedenken, meebeslissen en meedoen – is 
geformuleerd in samenspraak met de voorzitter en de secretaris van de Alliantie. Voor onze missie 
bestaat een breed draagvlak. Niet alleen onder bewoners, maar óók onder de leden van de Alliantie 
de we gesproken hebben. 

We zijn nu anderhalf jaar bezig. In die periode zijn we nog geen enkele keer gevraagd om ergens over 
mee te denken, en ook niet om bewoners te organiseren om dat te doen. Noch over projectideeën, 
noch over subsidieaanvragen, noch over andere activiteiten.  

Daarmee komt er van onze missie vooralsnog niks terecht. Wij weten niet precies waarom het loopt 
zoals het loopt, maar we willen dit graag oplossen. 

Ons aanbod is om bewoners in buurten en wijken te mobiliseren voor het Toekomstplan. Daartoe 
willen we aansluiten bij de activiteiten van het Programmabureau. 

Tot nu toe gaat het Programmabureau niet in op dit aanbod. Het eist van ons dat we aantonen dat 
wij bewoners vertegenwoordigen. Dat kunnen we niet en willen we ook niet. Wij willen zorgen dat 
bewoners zelf gehoord worden. En verder vraagt het bureau ons om allerlei hand-en-spandiensten. 

Wij spreken vandaag in omdat we een signaal willen afgeven dat het in onze ervaring niet goed gaat 
met de bewonersbetrokkenheid bij het Toekomstplan. 

Wij zouden een visie vanuit de gemeenteraad op prijs stellen ten aanzien van 
bewonersbetrokkenheid bij het Toekomstplan. Wat wil de raad hiermee, hoe moet dat vormkrijgen, 
en komt wat Doe Mee Heerlen-Noord wil doen daaraan tegemoet? 

 

 

  



BIJDRAGE MAARTEN 
Mijn naam is Maarten Verkerk, ik ben voorzitter van Doe Mee Heerlen-Noord.  

Doe Mee Heerlen-Noord heeft de afgelopen twee jaar een breed netwerk opgebouwd. We hebben 
gesproken met gemeenteraadsleden, wethouders, ambtenaren uit Den Haag en leden van de 
Alliantie. We werken samen met bewonersinitiatieven als de Buurttuin Vrieheide, Een hart voor een 
ander, en De Mijngang. We hebben goede relaties met Caritas, Humanitas en de Adviesraad MO. We 
hebben warme contacten met buurtverenigingen en -stichtingen. Ook hebben we contacten in 
Rotterdam-Zuid, o.a. met de voormalige wethouder Armoede. Overal is draagvlak voor onze missie.  

Bij de start van Doe Mee Heerlen-Noord zijn verwachtingen gewekt. Over onze betrokkenheid. Over 
een plaats in de Alliantie. Over de dekking van de kosten. Al deze verwachtingen zijn tot nu toe niet 
uitgekomen. Dat doet ons pijn: wij willen ons inzetten voor Heerlen-Noord. Onbetaald. Als 
vrijwilligers. Bewoners uit onze beweging zijn gefrustreerd, teleurgesteld en haken af. Ze willen actief 
meedenken, meebeslissen en meewerken. Ze zeggen: ‘het heeft geen zin, er wordt niet naar ons 
geluisterd, hef Doe Mee maar op’.  

Op eigen initiatief hebben we de afgelopen maanden nagedacht over verbetering van veiligheid op 
buurtniveau in een van de pilotwijken. We hebben gesproken met de commissaris van de politie en 
met een buurtstichting. We hebben een voorstel klaarliggen voor een wijkberaad. Om dit soort 
initiatieven te realiseren, hebben we samenwerking met het Programmabureau en een positie in de 
Alliantie nodig. Onze bijdrage is dan ook een uitgestoken hand naar het Programmabureau en de 
Alliantie.    

Ik sluit af. Hoe kijken we terug op de afgelopen twee jaar?  

1) Onze ervaring is dat ons wordt verteld wat we moeten doen.  
2) Onze missie is dat wij bevorderen dat bewoners aan het woord komen.   

Onze vraag aan u is: Help u ons om onze missie uit te voeren. Onze missie is van groot belang voor de 
gemeente. Bewoners zeggen wat ze moeten doen, voedt wantrouwen. Bewoners laten meedenken, 
meebeslissen en meedoen, voedt vertrouwen.  Ik dank u wel.  
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